
 

 

 

Αθήνα, 15 Ιανουαρίου 2025  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους  κ.κ. Υπουργούς 

 Εσωτερικών  

Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

 

Θέμα: «Να ολοκληρωθούν άμεσα οι αναγκαίοι έλεγχοι και να διασφαλιστεί τάχιστα η 

καταλληλότητα του νερού στον Δήμο Κύμης-Αλιβερίου, για να μην κινδυνεύσει η δημόσια 

υγεία» 

 

Σύμφωνα με ανακοίνωση της ΔΕΥΑ Κύμης-Αλιβερίου (ΔΕΥΑΚΑ) και του Δήμου Κύμης-

Αλιβερίου, κατόπιν μετρήσεων που πραγματοποίησαν συνεργεία της Διεύθυνσης Υγιεινής της 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας και της ΔΕΥΑ, παρατηρήθηκαν υπερβάσεις σε συγκεκριμένους 

δείκτες χημικών παραμέτρων του πόσιμου ύδατος στην ευρύτερη περιοχή, γεγονός που το καθιστά 

προσωρινά μη ασφαλές για κατανάλωση (πόση και μαγείρεμα)! Το πρόβλημα αφορά στους 

οικισμούς Αλιβερίου, Καράβου, Μηλακίου, Λάτα, ΟΣΜΑΝ και Ακτής Νηρέως.  

Συγκεκριμένα, στο Αλιβέρι διαπιστώθηκε υπέρβαση στη χημική παράμετρο «Σίδηρος» (Fe), 

στον Κάραβο υπέρβαση στις χημικές παραμέτρους «Σίδηρος» (Fe), «Υδράργυρος» (Hg), 

«Νιτρώδη» (ως NO2) και «Χλωριούχα» (Cl), και στην Ακτή Νηρέως υπέρβαση στις χημικές 

παραμέτρους «Ηλεκτρική Αγωγιμότητα», «Νάτριο» (Na), «Νικέλιο» (Ni) και «Χλωριούχα» (Cl).  

Κατόπιν τούτων, η Διεύθυνση Υγιεινής της Περιφέρειας προχώρησε στην προσωρινή 

απαγόρευση χρήσης νερού για ανθρώπινη κατανάλωση, μέχρι να επιλυθεί το ζήτημα. Ωστόσο, 

δημιουργούνται εύλογα ερωτηματικά για το αν αυτό είναι ένα πρόβλημα που προέκυψε ξαφνικά 

τώρα ή υπήρχε και παλιότερα και χρειάζονται απαντήσεις για το αν είχαν διενεργηθεί έλεγχοι κατά 

το παρελθόν. Η δημόσια υγεία είναι πολύ σοβαρή υπόθεση για να δικαιολογούνται ανεύθυνες 

πολιτικές και παραλήψεις.   

Ωστόσο, αξίζει να σημειωθεί ότι οι συγκεκριμένες μετρήσεις έγιναν από τις βρύσες διαφόρων 

κτηρίων στις εν λόγω περιοχές. Επομένως, εκκρεμεί η άμεση πραγματοποίηση νέων και πιο 

εκτεταμένων μετρήσεων τόσο στις γεωτρήσεις όσο και στο δίκτυο της ύδρευσης. Τέλος, σύμφωνα 

με την ΔΕΥΑΚΑ, εκτιμάται ότι το ζήτημα οφείλεται κυρίως στην παρατεταμένη λειψυδρία, η οποία 

προκάλεσε την υφαλμύρωση των γεωτρήσεων στην περιοχή του Λογγού.  

https://www.deyaka.gr/%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%83%cf%89%cf%81%ce%b9%ce%bd%ce%b7-%ce%b1%cf%80%ce%b1%ce%b3%ce%bf%cf%81%ce%b5%cf%85%cf%83%ce%b7-%cf%87%cf%81%ce%b7%cf%83%ce%b7%cf%83-%ce%bd%ce%b5%cf%81%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9/
https://expressevia.com/2025/01/%CE%B5%CE%BA%CF%84%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%BF-%CE%B1%CF%80%CE%B1%CE%B3%CE%BF%CF%81%CE%B5%CF%8D%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9-%CE%B7-%CF%87%CF%81%CE%AE%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%BF/
https://expressevia.com/2025/01/%CE%B5%CE%BA%CF%84%CE%B1%CE%BA%CF%84%CE%BF-%CE%B1%CF%80%CE%B1%CE%B3%CE%BF%CF%81%CE%B5%CF%8D%CE%B5%CF%84%CE%B1%CE%B9-%CE%B7-%CF%87%CF%81%CE%AE%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%BF%CF%85-%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%BF/
https://www.deyaka.gr/%cf%80%cf%81%ce%bf%cf%83%cf%89%cf%81%ce%b9%ce%bd%ce%b7-%ce%b1%cf%80%ce%b1%ce%b3%ce%bf%cf%81%ce%b5%cf%85%cf%83%ce%b7-%cf%87%cf%81%ce%b7%cf%83%ce%b7%cf%83-%ce%bd%ce%b5%cf%81%ce%bf%cf%85-%ce%b3%ce%b9/
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Συμπερασματικά:     

Επειδή πρέπει να ολοκληρωθούν άμεσα όλοι οι απαραίτητοι έλεγχοι καταλληλότητας του 

πόσιμου ύδατος στον Δήμο Κύμης-Αλιβερίου και να ληφθούν όλα τα αναγκαία μέτρα για την 

προστασία της δημόσιας υγείας,   

Επειδή σε Επίκαιρη Ερώτηση που είχα εγκαίρως καταθέσει για το φράγμα Σέττας-Μανικίων, 

είχα επισημάνει ότι η μη ολοκλήρωσή του διαιωνίζει τα μεγάλα προβλήματα λειψυδρίας και κακής 

ποιότητας νερού στον Δήμο, αφού η ΔΕΥΑΚΑ αναγκάζεται να εξυπηρετεί τους δημότες από 125 

διαφορετικά σημεία άντλησης νερού, προκαλώντας σοβαρά προβλήματα στον υδροφόρο ορίζοντα, 

ο οποίος εμφανίζει πλέον σημάδια υφαλμύρωσης σε αρκετά σημεία,   

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί:  

1. Θα μεριμνήσουν για τη διασφάλιση της δημόσιας υγείας στον Δήμο Κύμης-

Αλιβερίου, μέσω της άμεσης πραγματοποίησης των αναγκαίων ελέγχων του νερού 

στις γεωτρήσεις και στο δίκτυο ύδρευσης καθώς και μέσω της αποκατάστασης της 

καταλληλότητάς του; Θα εξετάσουν και άλλες περιοχές του Δήμου, πέραν εκείνων 

στις οποίες διαπιστώθηκαν οι πρόσφατες υπερβάσεις;    

 

2. Θα λάβουν επιτέλους τα απαραίτητα μέτρα ώστε να λυθεί οριστικά και αξιόπιστα το 

ζήτημα της χρηματοδοτικής ένταξης του έργου για το φράγμα Σέττας-Μανικίων; Θα 

δεσμευτούν σε συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την έναρξη των εργασιών; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές και οι Ερωτώσες Βουλεύτριες  

 

Κεδίκογλου Συμεών  

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης  

 

Βέττα Καλλιόπη  

 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα)  

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

  

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος  

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος  

 

Παπαηλιού Γεώργιος  

https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/c0d5184d-7550-4265-8e0b-078e1bc7375a/12756680.pdf



